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Verontschuldigd      

Agendapunten
Voorzitter Geertrui Windels heet iedereen welkom op deze digitale raadscommissie en overloopt de 
agenda.  Er wordt een livestream gemaakt, het is een openbare vergadering en ook externen kunnen 
meevolgen.

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de raadscommissie van 17 januari 2023 wordt integraal goedgekeurd.  Er zijn geen 
opmerkingen.

2 Advies jaarrekening 2022 en kennisname overzicht verwervingen 2022 Vlabinvest apb

Sarah Claeys, leidend ambtenaar Vlabinvest, geeft een toelichting over de jaarrekening 2022 en 
jaarverslag 2022 aan de hand van twee presentaties.

Voorzitter Geertrui Windels bedankt Sarah Claeys voor de duidelijke, overzichtelijke presentaties en 
feliciteert Vlabinvest met het geleverde werk.  De presentaties geven een goed beeld van de 
veelzijdige initiatieven van Vlabinvest en tonen hoe actief Vlabinvest is.  Het is niet makkelijk om 
terreinen voor sociale huisvesting en zorg te vinden in de Rand.

Voorzitter Geertrui Windels gaat na of de gedeputeerde Gunther Coppens een woordje wenst toe te 
voegen en of er vragen zijn.

Er zijn geen vragen.

Conclusie: Dit dossier werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.



3 Rapportering prioritair actieplan 2022 – dienst mobiliteit

Voorzitter Geertrui Windels leidt het volgende agendapunt in: rapportering van de dienst mobiliteit en 
geeft Annelies Janssens, diensthoofd mobiliteit, voor het komende half uur het woord, alvorens we 
overgaan naar ons laatste punt.

Annelies Janssens licht aan de hand van een powerpoint de evaluatie van de actieplannen van de 
dienst mobiliteit over het jaar 2022 toe.

Voorzitter Geertrui Windels bedankt Annelies Janssens.  Het was in sneltreinvaart een overzicht van 
een enorm gamma aan activiteiten.  Het was ook overzichtelijk.

Voorzitter Geertrui Windels vraagt of er vragen zijn?

Kris Poelaert: In verband met de VolleGaasroute heeft hij bij de opstart begrepen dat er in een latere 
fase een vertakking of koppeling zou komen vanuit de “onderkant” van het Pajottenland, zijnde Herne, 
Pepingen, Heikruis.  Is dit nog opgenomen in de planning?  Annelies Janssens vraagt of er gedoeld 
wordt op een aansluiting van de route van Halle naar Brussel?  Kris Poelaert: Dat zou inderdaad de 
uiteindelijke bedoeling zijn.  Er zijn twee mogelijkheden: een aansluiting vanuit Pepingen naar Halle en 
een verbinding van onderuit naar de VolleGaasroute.  En Herne zou hier dan ook weer aan kunnen 
gekoppeld worden.  En hierbij laten we Bever dan nog buiten beschouwing.  Annelies Janssens: Er 
zijn zeker nog mogelijkheden om die route verder te bestuderen.  Ze kan hier dus niet meteen 
uitspraken over doen of concrete info over geven.  Er is nog onderzoek mogelijk, ook mogelijks over 
een koppeling naar het zuiden, naar Edingen.  Kris Poelaert bedankt Annelies Janssens voor haar 
antwoord.

Voorzitter Geertrui Windels geeft het woord aan Bart Nevens.

Bart Nevens heeft een informatieve vraag.  Er is nog een missing link op de F3 in Kortenberg: tussen 
het tractiestation van de NMBS en het station zelf.  Dit dossier sleept al een aantal jaar aan: een 
aantal eigenaars gaan mee in het verhaal en staan een beperkt strookje tuin af.  Beperkt, want het 
meeste in te nemen terrein ligt in de bedding van de NMBS en dit is eigendom van Infrabel.  Er zijn er 
echter een aantal eigenaars die het hele proces blokkeren.  Is er een zicht op welke stappen we 
moeten zetten?  Moeten we tot onteigening over gaan?  Bart Nevens weet dat we doorgaans opteren 
voor minnelijke schikking omdat dat de procedure versnelt.  Is er hier duidelijkheid over of de volgende 
stap toch onteigening moet zijn?  Annelies Janssens: Het gaat inderdaad over dat stukje tussen het 
station en het tractiestation.  Het dossier zit effectief vast op de onteigeningen.  Er werd met de 
gemeente gekeken hoever het staat en welke stappen er kunnen gezet worden.  Het dossier wordt 
getrokken door de gemeente, weliswaar heeft de dienst mobiliteit dit in het begin goed ondersteund.  
De uitvoering ligt momenteel meer bij de gemeente.  De komende weken zal de gemeente 
gecontacteerd worden om te kijken hoever het staat.  Want de subsidie aan de gemeente staat open 
en de termijn om het gerealiseerd te krijgen loopt.  Bart Nevens: Het grootste stuk is wel al 
gerealiseerd.  Annelies Janssens: Inderdaad, 85% is klaar.  Bart Nevens: Het tracé gaat nu via de 
oprit van het tractiestation naar de bestaande wegenis.  Het is echt een missing link die, wanneer hij 
gerealiseerd zou zijn, het beter gaat maken voor de fietsers.  Annelies Janssens beaamt dit.  Bart 
Nevens dankt Annelies Janssens voor het antwoord.

Voorzitter Geertrui Windels vraagt of er nog vragen zijn.  Ze meldt dat de powerpoint zal opgeladen 
worden zodat iedereen het gedetailleerde overzicht kan bekijken. 

Voorzitter Geertrui Windels sluit dit agendapunt af en dankt Annelies Janssens en het hele team.

4 Rondvraag

Voorzitter Geertrui Windels meldt dat de volgende raadscommissie doorgaat op 16 mei 2023 en er is 
nog een commissie voorzien op 6 juni 2023.  Ze vraagt of er verder nog puntjes zijn?

Er zijn geen puntjes voor de rondvraag.



5 Toelichting Landschapspark Boerenlandschap Pajottenland

Voorzitter Geertrui Windels meldt dat er voor dit agendapunt mogelijks al ingelogd werd door de 
raadsleden van de raadscommissie infrastructuur en geeft voor dit agendapunt het woord aan Jorg De 
Vriese, maar polst of gedeputeerde Ann Schevenels mogelijk nog een woordje vooraf wil brengen.

Ann Schevenels geeft een korte inleiding om dossier te situeren.  In 2021 heeft Vlaamse Regering 
een oproep gedaan voor kandidaatstellingen voor landschapsparken.  Ook in 2021 heeft de provincie 
een coalitie gesloten met Regionaal Landschap Pajottenland en Zennevallei, met Leader 
Pajottenland, met de Boerenbond en met 7 gemeenten: Gooik, Galmaarden, Herne, Lennik, Sint-
Pieters-Leeuw, Dilbeek en Roosdaal.  De kandidatuur voor dit project werd ingediend en het project 
werd door een onafhankelijke jury weerhouden.  We ontvingen hiervoor een projectsubsidie.  Er moest 
een masterplan, een operationeel plan en een samenwerkingsovereenkomst opgesteld worden.  Op 
dit punt zijn we beland.  Ann Schevenels geeft het woord aan Jorg De Vriese voor de stand van zaken 
waarin het dossier zich nu bevindt.

Jorg De Vriese licht de stand van zaken van het project Landschapspark Boerenlandschap 
Pajottenland toe aan de hand van een powerpoint en eindigt met het nieuws dat er op dit ogenblik 
onvoldoende steun is van de betrokken gemeenten om de kandidatuur te kunnen finaliseren.

Voorzitter Geertrui Windels meldt dat dit nieuws binnen komt, ze bedankt Jorg De Vriese voor de 
degelijke uitleg en toelichting en vraagt of de gedeputeerde nog een woordje uitleg wil geven ter 
aanvulling.

Ann Schevenels: Er is heel wat werk verzet in de regio, natuurlijk is het laatste geen goed verhaal.  
We zijn teleurgesteld omdat we hier de voorbije maanden heel hard aan gewerkt hebben.  Het is aan 
de autonomie van de gemeenten om hierover een beslissing te nemen.  De gemeenteraden komen 
nog deze week samen om hierover te beslissen, maar in verschillende gemeenten luidt het advies 
vanuit de colleges om de samenwerkingsovereenkomst niet te ondertekenen.  We moeten met al die 
partners verder kunnen gaan, als een aantal besturen niet zullen deelnemen, komen we ook niet meer 
in aanmerking voor de erkenning van een landschapspark, alleen al omwille van de oppervlakte.  We 
hadden wel de positieve intentie om het dossier voor te leggen aan de raad, maar als de 
gemeenteraden de overeenkomsten niet kunnen goedkeuren dan kunnen we ook niet meer verder 
met het project.  We hielden er wel aan om de leden van de commissie in te lichten over de stand van 
zaken.  Ook omdat er heel wat goed werk is verricht door de administratie en door de andere partners.  
De laatste horde kan blijkbaar niet meer genomen worden.  We werken in dezelfde regio ook al jaren 
aan een strategisch project.  We zullen dit werk dat nu verricht is kunnen opnemen of gedeeltelijk 
kunnen opnemen in dit strategisch project, dat tot nog toe wel goed loopt.  Maar blijkbaar ligt dit 
dossier voor sommigen zeer gevoelig.

Voorzitter Geertrui Windels vraagt wie er vragen heeft.

Tine Eerlingen bedankt voor de interessante toelichting van dit mooie project dat volgens haar een 
win-win is voor alle partners.  De vraag is of ze het goed begrijpt dat alle partners moeten deelnemen 
aan het project om dit te kunnen indienen?  Wat is het minimale aantal partners om het tij te kunnen 
keren?  Of is het project definitief van de baan?  Ann Schevenels:  Het gaat niet om het aantal 
gemeentebesturen, maar ook om de oppervlakte.  We wachten nog even af: deze week zijn er nog 
gemeenteraden.  Maar we moeten realistisch zijn: er zijn heel veel gesprekken gevoerd, maar 
desondanks ligt een negatief advies voor vanuit verschillende colleges.  De kans is reëel dat het 
project het inderdaad niet haalt.  Als gemeentebesturen niet zouden deelnemen komen we niet aan de 
vereiste oppervlakte.  Jorg De Vriese: Zonder Gooik, Galmaarden en Herne valt bijna de helft van het 
projectgebied weg, en ook een belangrijk deel van ons landschap waarop een groot deel van de visie 
is opgebouwd.  De kern van het projectgebied valt weg.  Er is vanuit Vlaanderen ook op gehamerd dat 
lokale besturen in de landschapsparken een prominente rol moeten spelen – dus naar de jury toe, ben 
je niet geloofwaardig.  Jorg De Vriese benadrukt graag dat we een constructief verhaal hebben 
geschreven.  De moeilijke onderhandelingen rond het stikstofdossier hebben landbouwers helaas op 
scherp gesteld – daartegenover staat dat we het afgelopen jaar heel veel constructief overleg hebben 
gehad met een aantal landbouwers, vanuit de werkgroep landbouw, ook met partner Boerenbond.  
We hebben hierdoor ook nieuwe kansen tot samenwerking gecreëerd, we moeten zien dat we de 



bescheiden positieve dynamiek nu niet onder druk zetten door toch eenzijdig een dossier in te dienen 
zonder lokaal draagvlak.  Tine Eerlingen bedankt Jorg De Vriese voor de uitleg.

Kris Poelaert beaamt wat hier gezegd is geweest.  Er zijn enorm veel inspanningen geleverd en hij 
bedankt de inspanningen van Jorg en de vele anderen die aan het dossier hebben meegewerkt.  De 
insteek van in het begin was om de landbouwers, als één van de belangrijkste partners gezien het 
aandeel in het grondgebied, te overtuigen, maar we zijn niet geslaagd in deze opzet.  Kris Poelaert 
geloofde zelf in dit verhaal als een kans die de landbouw kan aangrijpen om het heft zelf in handen te 
nemen.  De teneur van vandaag met stikstofdecreet en de problematiek daarrond, die voor argwaan 
zorgde, maakte dat de landbouw als belangrijke partner niet meewil.  Ondanks alle inspanningen 
hebben we het tij niet kunnen keren.  Laat het zeker geen verloren werk zijn want er zijn heel veel 
nuttige zaken geleverd, waarmee we in de toekomst zeker nog verder willen gaan.  Het is jammer, te 
betreuren, we hebben dit vanaf dag één een kans willen geven en we willen dit ook alleen maar doen 
als de landbouw, als één van de belangrijkste partners, er in mee wil.  Niet alleen van de 
Landbouwraad, maar ook van de Gecoro en Milieuadviesraad zijn negatieve adviezen 
binnengekomen, waardoor er al bepaalde beslissingen zijn genomen en de kandidatuur niet meer 
ondersteund kan worden.  Jammer, maar oprecht bedankt voor alle inspanningen.

Voorzitter Geertrui Windels dankt voor deze verduidelijking, maar vermoedelijk zijn de inspanningen 
niet helemaal verloren, het werk zal hoedanook zijn vruchten kunnen dragen in andere dossiers, 
buiten het kader van landschapspark.  Vervolgens geeft Voorzitter Geertrui Windels het woord aan 
Linda Van den Eede.

Linda Van den Eede geeft mee dat ze dit vanuit de gemeente Roosdaal niet meteen had zien 
aankomen en denkt dat het college daar toch een positief advies zou geven.  Ze betreurt dat drie 
gemeenten geen positief advies gaan geven en zo zijn het ineens wel veel stappen achteruit, 
waardoor het op de processie van Echternach begint te lijken.  Wat betreft de teksten had ze een 
aantal opmerkingen willen maken, maar ze zal deze op de gemeenteraad komende donderdag 
brengen zodat deze kunnen meegenomen worden.  Ze betreurt deze situatie ten zeerste, anderzijds, 
als er bepaalde groeperingen niet mee willen, moeten we hier ook begrip voor hebben.

Voorzitter Geertrui Windels bedankt Linda Van den Eede en stelt vast dat er geen vragen meer zijn.  
Ze sluit het agendapunt af met een bedankje voor Jorg en zijn dienst voor het degelijke werk en hoopt 
dat het zijn vruchten zijn afwerpen bij concrete zaken her en der.

Voorzitter Geertrui Windels dankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en ziet iedereen graag de 
volgende keer weer.

Datum volgende vergadering 16 mei 2023
Einduur van de vergadering 13:00 uur

De secretaris, De voorzitter,

Greet Bollens Geertrui Windels


